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AAVVIISS  DDUU  CCOONNSSEEIILL  NNAATTIIOONNAALL  DDEESS  SSEECCOOUURRSS  

MMEEDDIICCAAUUXX  DD’’UURRGGEENNCCEE  CCOONNCCEERRNNAANNTT  LLAA  FFOORRMMAATTIIOONN  

EENN  GGEESSTTIIOONN  DDEE  CCAATTAASSTTRROOPPHHEE  

 

18/11/2009 
 
Membres présents: Brugghemans Luc,  Camelbeeck Patrick, Collignon 
Christian, Cornet Jean-Pierre, Dhondt Erwin, Geuvens Hugo, Gillet Jean-
Bernard, Gilot Christian, Gobbe Pascale, Ghuysen Alexandre, Haenen Wim,  
Javaux Robert, Laboulle Christine, Lebaupin Catherine, Lippens Frank,  
Peysson Marnix, Renard Isabelle, Renier Walter, Requette Daniel, Rommes 
Michel, Stamatakis Lambert, Vande Vyver Philip, Vanderheyden Eric,  
Weeghmans Marc.  
 
Membres excusés: Berden Geert, Beckers Rudi, Blondeel Lode, Buylaert 
Walter, Coppens Monique, De Soir Ria, Even Joël, Gilbert Marc, Labruyère 
Jean-Pol, Nimmegeers Hugo, Machiels Katia, Renard Juliette , Simons 
Hugo,  Taminiau Didier, Vanelslander Jean-Pierre, Van Linden Joris, 
Vermeulen Zeger. 
 
Membres absents: Bruwier Geneviève, Orban Thomas, Pizzuto Giuseppe, 
Vanhalewyn Michel. 
 
Expert invité: Stipulante Samuel.  
 
 
Secrétariat: Rosière Pascal. 
 
 

Le Prof. Dr. J-B Gillet présente un projet de formation en 
médecine de catastrophe.  
 
Les questions sont les suivantes :  
- Le Docteur P. Gobbe demande si une réflexion a été 
menée sur la formation permanente. Le Prof. J-B. Gillet 
répond par la négative mais indique qu’il s’agit là d’un 
élément essentiel. 
 
- Le Docteur W. Haenen affirme que d’autres formations 
existent, notamment, dans la province d’Anvers. Ces 
dernières portent sur le management de catastrophe qu’il ne 
faut pas amalgamer avec la médecine de catastrophe. Les 
deux notions sont complémentaires. 
 
- Le Docteur E. Dhondt signale que la V.U.B. organise un 
master depuis 10 ans. Il invite les Inspecteurs fédéraux 
d’hygiène à y participer. En outre, un cours via e-learning de 
8 modules a été mis en place et est coordonné au niveau 
international. 
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Aanwezige leden: Brugghemans Luc,  Camelbeeck Patrick, Collignon 
Christian, Cornet Jean-Pierre, Dhondt Erwin, Geuvens Hugo, Gillet Jean-
Bernard, Gilot Christian, Gobbe Pascale, Ghuysen Alexandre, Haenen Wim,  
Javaux Robert, Laboulle Christine, Lebaupin Catherine, Lippens Frank,  
Peysson Marnix, Renard Isabelle, Renier Walter, Requette Daniel, Rommes 
Michel, Stamatakis Lambert, Vande Vyver Philip, Vanderheyden Eric,  
Weeghmans Marc.  
 

 Verontschuldigde leden: Berden Geert, Beckers Rudi, Blondeel Lode, 
Buylaert Walter, Coppens Monique, De Soir Ria, Even Joël, Gilbert Marc, 
Labruyère Jean-Pol, Nimmegeers Hugo, Machiels Katia, Renard Juliette , 
Simons Hugo,  Taminiau Didier, Vanelslander Jean-Pierre, Van Linden Joris, 
Vermeulen Zeger. 
 
Afwezige leden: Bruwier Geneviève, Orban Thomas, Pizzuto Giuseppe, 
Vanhalewyn Michel. 
 
Uitgenodigde experts: Stipulante Samuel.  
 
 
Secretariaat: Rosière Pascal. 
 
 

Prof. Dr. J-B Gillet stelt een project inzake opleiding 
rampengeneeskunde.  
 
De vragen die worden gesteld zijn de volgende:  
- Dokter P. Gobbe vraagt of er werd nagedacht over de 
permanente opleiding. Prof. J-B. Gillet antwoordt 
ontkennend maar wijst er op dat dit wel een essentieel 
element is. 
 
- Dokter W. Haenen merkt op dat er andere opleidingen 
bestaan, onder meer in de provincie Antwerpen. Deze 
opleidingen handelen over rampenmanagement dat niet 
mag verward worden met rampengeneeskunde. Beide 
begrippen zijn complementair. 
 
- Dokter E. Dhondt deelt mee dat de V.U.B. sinds 10 jaar 
een masteropleiding organiseert. Hij nodige de Federale 
Gezondheidsinspecteurs uit om daaraan deel te nemen. 
Daarnaast werd er een cursus via e-learning, bestaande uit 8 
modules, uitgewerkt die wordt gecoördineerd op 
internationaal niveau. 
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- Monsieur M. Rommes indique qu’il ne faut pas obliger les 
intervenants à suivre ces formations. Par contre, il 
recommande la mise en œuvre de formations standardisées 
et de qualité. 
 
- Le Docteur L. Stamatakis souligne qu’un budget est prévu 
en 2010 est prévu par la Ministre Onkelinx pour former les 
premiers intervenants à la médecine de catastrophe. 
 
Avis : les membres du Conseil soutiennent le projet de 

formation en médecine de catastrophe. Le Conseil 
recommande des formations standardisées et 

souhaitent garantir des formations de qualité. 

 
 
 

                        
    P. Rosière   Prof. J-B Gillet 
    Secrétaire   Président 
 
 

- de heer M. Rommes merkt op dat we de interveniënten 
niet mogen verplichten om die opleidingen te volgen. 
Anderzijds beveelt hij de invoering van gestandaardiseerde, 
kwaliteitsvolle opleidingen aan. 
 
- Dokter L. Stamatakis benadrukt dat er in 2010 een budget 
is voorzien door Minister Onkelinx voor de opleiding van 
de eerste interveniënten in de rampengeneeskunde. 

 
Advies: de leden van de Raad steunen het 
opleidingsproject rampengeneeskunde. De Raad 

beveelt gestandaardiseerde opleidingen aan en wil 

kwaliteitsvolle opleidingen garanderen. 
 
 
 

                     
  P. Rosière   Prof. J-B Gillet 

  Secretaris   Voorzitter 

 

 


